
首页 期刊简介 投稿指南 特约审稿人 第三届编委会 广告合作 在线订阅 联系我们

高乌甲素微乳体外透皮吸收
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中文摘要:目的: 研究高乌甲素微乳的体外透皮能力。 方法: 采用改良Franz扩散池和离体小鼠皮肤作为透皮屏障,通过HPLC测定
高乌甲素质量浓度,计算透皮速率,筛选高乌甲素微乳最佳组方。 结果: 高乌甲素微乳外观澄清透明,其粒径、载药量、渗透系数分

别为16.6 nm,5.21 g·L-1,12.74 cm·h-1,粒径分布范围窄。 结论: 高乌甲素微乳具有良好透皮能力,达到预期要求。
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In vitro Percutaneous Absorption of Lappaconitine Micromulsion

Abstract:Objective: To study on in vitro percutaneous absorption capacity of lappaconitine micromulsion. Method: Using improved Franz diffusion 
cell and excised mice skin as transdermal barrier,the content of lappaconitine was determined by HPLC.Optimum prescription of lappaconitine 
micromulsion was screened by calculating transdermal rate. Result: Lappaconitine microemulsion was clear and transparent,particle size,drug 
loading,permeation coefficient of lappaconitine micromulsion were 16.6 nm,5.21 g·L-1,12.74 cm·h-1,respectively. Distribution of particle size was 
narrow. Conclusion: Lappaconitine micromulsion had a good transdermal absorption capacity,it achieved desired requirement.
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